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 .2021  –   06פרוטוקול וועד ההנהלה מספר 
 שם האגודה: מעוז חיים )שטורמן(. 

 9.2.2021תאריך הישיבה:  
 .7מספר חברי מזכירות:  

 משתתפים: 
נציגי ציבור: אורית לוריא, יהושע טל, יורם שחם, סופי אביסרור, נעה הרלינג, נדב  

 .  מוזמן: יו"ר גור מלמד. ג'נט מור, דגן
 עמליה פריד. : תמוזמנ 

 
 

 דיון והחלטות:
 מוזמנת: עמליה פריד   צעדים למילוי השורות של מנהלים.: 1סעיף 

 לפנינו מספר איושים ולא רק מנהל קהילה כפי שחשבנו קודם.
 דיון:  

 *לא נחוץ כרגע לעסוק בחיפוש יו"ר. 
 *קשה למצוא בעלי תפקידים. 

 *רצוי לחשוב על כל המבנה הארגוני לפני שיוצאים לאייש את המשרות. 
 קהילה. *נחוץ קודם כל למצוא מנהל  

 ההצעה להקים צוות אחד לאיוש כל המשרות שצריך לאייש.
 :  הוחלט

א. נוציא מכרז מחודש לנציגי ציבור לצורך בחירת כל בעלי התפקידים שנחפש  
 .  1 - , נגד6  -בעד -בחודשים הקרובים ולא יותר משנה

עקב לחץ המשרות העומדות לאיוש  עת יהושע צהתקבלה ה  –ניהול תשתיות ב. 
של חצי שנה, ואז להחליט   לתקופה משרה   1/3ניר דפנה במתכונת של  השאיר את  ל

 . 1  -, נמנע6 - אם רוצים לצאת למכרז לאיוש מחדש. בעד
ג. החלפת יפתח אופק בטיפול בביטוח, לדחות הביצוע עד לאחר כניסת מנהל  

 כספים, לאחר שיכנס להעביר לטיפולו גם את הביטוח בלו"ז מהיר. 
 

 , לירון פרטוש שניר בראון נות:. מוזמ בית ניצן: 3סעיף 
 להקמת צוות בדיקה לכל פעילויות הפנאי. וכן מצורפת הצעת יהושע 

 : סביב הפעלת בית ניצן עלו לאחרונה "רעשים" רבים. דיון
 *התקבלה הצעה להפעיל את הפעילות בבית בהתנדבות. 

 *ליאורה שהייתה אחראית עד היום התפטרה. 
 ימים ולא רק יומיים. 5*בתקופת הסגר הבית הופעל  

 *הוזכרה תרומתה הרבה של ליאורה ומסירותה לאחזקת המקום. 
 *אי אפשר להפעיל לאורך זמן בהתנדבות.

 *העלאת המחיר שבוצעה לא תואמה עם מנהל הקהילה. 
 *ניתן לבצע בבית פעולות נוספות. 

 *ההודעה לליאורה לא טופלה כראוי. 
 *נחוצה הנהלה לבית. 

 להיות תחת אחריות של החינוך או התרבות. *הבית צריך  
: מקבלים את הצעת הצוות של שניר ובר להפעלה בהתנדבות. לקבל מהן  הוחלט

 הצעה מגובשת לאישורנו לדרך ההפעלה. 
 . 1-, נגד 6- בהצבעה: בעד

 
 אריאלי.   לתיאי   מוזמנת:ארכיון לאן?  : 4סעיף 

 מצורף גם דף הסבר שכתבה. ראייתה לארכיון ולצרכיו כיום.  אילת הציגה את 
 : האם אילת יכולה לקבל עזרה? דיון

 אנשים ומכולם קיבלה תשובה שלילית.  7-אילת פנתה ל 
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 האם ניתן לאחד פעילויות עם קבוצת "מורשת מעוז"? 
 :הוחלט

 חושבים שקיום הארכיון חשוב מאוד למעוז.  .א
 נקים צוות חשיבה לבחון איך מקדמים את פעילות הארכיון.  .ב
 תתוקצב ע"פ החלטות מעוז לגבי תגמול עבודת פנסיונרים.  הארכיונאית  .ג

 .1  -, נמנע 6  -בהצבעה: בעד
 

 אי הפרשות לקרן מתשלומי נקלטים חדשים.  התנהלות ו -קרן עזרה הדדית: 5סעיף 
  .צמ"ד -מעיין נחוםשלוה פוקס, אבישי לוריא, מוזמנים: חררדו נפדנסקי, 

 *הוסברה מטרת הקרן. 
 ן נפרד. - *הקרן מנוהלת חיצונית למעוז בח

 אנשים.   6 -* בחומש האחרון הקרן עזרה ל 
 קרן לעזרה הדדית וקרן לסיעוד.   -*יש עירוב של כספים למטרות שונות

לקרן    28  -₪ לעזרה הדדית ו 22*כיום התשלום החודשי של כל חבר הינו  
 לסיעוד. 

  50כהצטרפות לקרנות ובהמשך ₪  1500*כל נקלט משלם סכום חד פעמי של 
 ₪ לחודש. 
 לא הועברו לקרן ונטמעו בכספי מעוז האחרים.  1500  -עד היום ה

 *הצוות מעוניין להפריד את התשלומים לקרנות השונות. 
*הוסבר שאם נפריד תיווצר בעיה של תשלומים חודשיים גבוהים לפנסיונרים  

 לקרן הסיעוד.
 מ' ₪.  1.25*כרגע בקרן המשותפת יש 

מה   אנשים ממעוז ועוד עו"ד ויועץ מקרן טנא שיבדקו 2נמנה צוות של   :לטהוח
  -של הקרנות האלה, איך עלינו לנהוג בעתיד, כולל איך להמשיך עם ה המצב החוקי

1500   . ₪ 
 בעד.  -7בהצבעה:  

 
 לחברות מאי מור+ מעבר לחברות מלאה מיכה לוריא.אישור קבלה : 6סעיף 
 . )אורית יצאה מההצבעה(. 6  - בעד הצביעו: מלאה. מעבר מיכה לחברות אושר

 . )ג'נט יצאה מההצבעה(. 6 -בעדה: בהצבע  לקבלה לחברות מלאה. מאי מור אושרה
                

 הסתייגויות. מוזמן: אלכס סולץ.  דיון על  -2021תקציב : 7סעיף 
המצורפת. בגדול התקציב צריך להיות מאוזן, ואם חסר   אלכס הציג את הסתייגותו

 ההנהלה צריכה להציע הצעות לסגירת ההפרש. 
 :  דיון

 צודק בצורת העמדתו את הנושא.  *אלכס
 *קיימות אי התאמות בצורת הצגת התקציב. 

*התצוגה יוצרת בלבול בין התקציב המוניציפלי לתקציב האגודה, לשקול לבטל את  
 ההפרדה הזו. 

בתקציב נובע מפחיתה בהכנסות משכר דירה עקב ביצוע צפוי של שיוך  *החוסר 
 הדירות כחצי מיליון ₪. וכן מהתחייבויות עבר הגבוהות בחצי מיליון  

 אש"ח?  700*איך רושמים את הגרעון מאשתקד בסך  
*לבחון שוב את פעילות הקלנועיות ואת העלויות לאפשרויות השונות וגם לבדוק מה  

 וי. הוחלט בחוברת השינ 
 לזמן את כל המערערים לשמוע אותם אחד אחד.  :חלטהו

 לשפר את תצוגת דפי התקציב כך שהמלל יתאים לפירוט שבפנים. 
 לשפר את ההסברים. 

 להציג להנהלה לפני הפצה
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 .סבב הנהלה: 8סעיף 

 להוציא עדכון לציבור על מצב שיוך הדירות 
 מה עם פרויקטור לדירות?

 
 מיהושע.עדכונים : 9סעיף 

 כנס לטיפול בהחלפת הקייטרינג מדברת. ני*בשלב זה לא  
*בית בריאות לאן? לשמוע את הצעת נועה לשינוי תפקודי הבית. וגם לבחון מה  

 ההחלטות מהעבר. 
 

 


